
OPINIONS

dotze de les cinquanta colles del país han
descarregat el quatre de vuit o castells

superiors. Està clar que per aconseguir això
el nivell tècnic de la colla ha augmentat a

tots els nivells: tant la pinya com la cana

lla i el tronc han millorat en la seva forma
de treballar.

Ara bé, de cara a l' any vinent hem de

replantejar una mica la forma de treballar
de la tècnica i, en especial, hem de revisar
amb profunditat la manera de treballar
amb la canalla per poder evitar, així, els

problemes amb què ens hem trobat

aquesta passada temporada. Però hem
de pensar que totes les colles, en un

moment o altre, s'han trobat amb aquest
tipus de problemes, encara que això no

ens ha de servir d'excusa per a deixar-ho

córrer, i com cada any hem de tornar a

buscar canalla nova i d'aquesta manera

poder tenir més canalla a punt a l'hora
d'intentar castells nous.

Quant a les activitats extracastelleres que
hem fet, especialment les referents al
cinquè aniversari, penso que han estat

realment positives i que en general ens

han servit per a fer més ambient de colla
i, alhora, per a donar-nos a conèixer més
a Granollers. Crec que hem de felicitar tant

tota la colla com la gent que ha participat
més directament en l'organització
d'aquestes activitats.

Bé, per acabar només vull dir que si
continuem amb l'empenta que porta la
colla i continuem treballant seriosament,
podem arribar molt més lluny. Penseu que
fa cinc anys els castells de vuit ens

semblaven impossibles d'assolir i ara que
els tenim a l'abast no hem d'infravalorar
los.

Ramon Rovira (Cap de Colla)

diverses possibilitats, buscar locals
alternatius, etc. La gent que hem intentat
de buscar sortides al tema hem vist que
per part del consistori no ens arribarà la
solució. Per tant, si mirem de cara al futur
i a les envistes del que estem comprovant,
la sortida més lògica, segura i satisfactòria
és la compra d'un local.

Existeix el gran inconvenient ecomòmic.
Qüestionar-se definitivament la compra
d'un local és un tema que a partir d'avui

requerirà dos condicions per tal que el
projecte arribi a bon port:

QUAN TINDREM EL LOCAL DELS
XICS?

D'ençà de l'inici de la colla, el tema lo
cal, tant d'assaig com social, ha estat una

qüestió no resolta i que ens ha comportat
molts problemes. Els nostres assajos es

reparteixen segons l'època de l' any en un

pati cedit per la Parròquia Sant Esteve i

en la Casa de Cultura Sant Francesc, que
pertanyo una Fundació privada gestio
nada per diverses entitats i l' Ajuntament.
No obstant això, no tenim mai assegurada
la utilització d'aquests
espais, cosa que pro
voca que sovint ens

trobem assajant a

l'antiga Biblioteca
Francesc Tarafa, de

propietat municipal, o

al carrer (donem
gràcies de tenir la
Porxada, encara que
no sempre -fires de

botiguetes-) .

Diverses vegades,
persones diferents
han intentat moure el
tema, esturdiar

Torre de set

descarregada a

Vallirana (22/9/96),
o/ segon intent, Uf!
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